
PROTOKÓŁ Nr L/2021
z sesji Rady Miejskiej w Przasnyszu 
odbytej w dniu 14 grudnia 2021 r. 

pod przewodnictwem 
Przewodniczącego Rady Miejskiej – 

pana mgr inż. Wojciecha Długokęckiego,
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej – 

pana mgr Sławomira Mariusza Czaplickiego 
i Przewodniczącej Rady Miejskiej – 

pani mgr Krystyny Sawickiej

Obecni według załączonych list obecności.

Sesję rozpoczęto o godz. 1600.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Otworzył L sesję Rady Miejskiej w Przasnyszu i powitał wszystkich przybyłych.
Na wstępie poprosił wszystkich obecnych o powstanie z tego tytułu, że w dniu 13 grudnia

2021 r. upłynęła 40 rocznica Stanu Wojennego, i uczczenie pamięć ofiar tego Stanu Wojennego.

Uczczono minutą ciszy pamięć ofiar Stanu Wojennego ogłoszonego w dniu 13 grudnia 1981 r.
  
Poinformował, że na stan 14 Radnych zgodnie z listą obecności, 14 Radnych jest obecnych,

dlatego stwierdził prawomocność obrad. 
Kontynuując przedstawił następujący proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Wręczenie zaświadczenia Miejskiej Komisji Wyborczej w Przasnyszu o wyborze na Radną

Rady Miejskiej w Przasnyszu. 
Przy tym punkcie powitał Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej pana Grzegorza
Andrejczyk i wrócił do proponowanego porządku obrad.

4. Złożenie ślubowania przez Radną.
5. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 listopada 2021 r.
6. Przyjęcie uchwały  w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głoso-

wania nad odwołaniem i wyborem Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miej-
skiej w Przasnyszu.

7. Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.
8. Przyjęcie uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasny-

szu.
9. Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.
10. Przyjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.
11. Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.
12. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/5/2018 Rady Miejskiej w Przasnyszu z

dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego stałej Komisji
Rady Miejskiej w Przasnyszu – Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Porządku Pu-
blicznego.

13. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/8/2018 Rady Miejskiej w Przasnyszu z
dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego stałej Komisji
Rady Miejskiej w Przasnyszu – Komisji Rewizyjnej.

1



14. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Przasnysza
na lata 2021-2032.

15. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2021 rok.
16. Przyjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku  od  nieruchomości  i

wprowadzenia zwolnień od tego podatku.
17. Przyjęcie uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Proble-

mów Alkoholowych na 2022 rok.
18. Przyjęcie uchwały  w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022

rok.
19. Przyjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Przasnysza na lata

2022 – 2032.
20. Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2022

rok.
21. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.
22. Interpelacje i zapytania.
23. Wolne wnioski.
24. Sprawy różne.
25. Zamknięcie obrad.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Zgłosił  wniosek  formalny  o  wprowadzenie  w trybie  nagłym do  porządku  obrad  punktu:

Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Powiatowi  Przasnyskiemu  pomocy  finansowej
w formie dotacji celowej.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie:

 Wprowadzenie do porządku obrad projektu  uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi
Przasnyskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej.

Rada Miejska w liczbie 14 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odczytał nowy rozszerzony porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Wręczenie zaświadczenia Miejskiej Komisji Wyborczej w Przasnyszu o wyborze na Radną

Rady Miejskiej w Przasnyszu.
4. Złożenie ślubowania przez Radną.
5. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 listopada 2021 r.
6. Przyjęcie uchwały  w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głoso-

wania nad odwołaniem i wyborem Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miej-
skiej w Przasnyszu.

7. Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.
8. Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  odwołania  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  

w Przasnyszu.
9. Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.
10. Przyjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.
11. Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.
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12. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/5/2018 Rady Miejskiej w Przasnyszu 
z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego stałej Komisji
Rady Miejskiej w Przasnyszu – Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Porządku Pu-
blicznego.

13. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/8/2018 Rady Miejskiej w Przasnyszu 
z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego stałej Komisji
Rady Miejskiej w Przasnyszu – Komisji Rewizyjnej.

14. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Przasnysza
na lata 2021-2032.

15. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2021 rok.
16. Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  

i wprowadzenia zwolnień od tego podatku.
17. Przyjęcie uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Proble-

mów Alkoholowych na 2022 rok.
18. Przyjęcie uchwały  w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022

rok.
19. Przyjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Przasnysza na lata

2022 – 2032.
20. Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2022

rok.
21. Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Powiatowi  Przasnyskiemu  pomocy  finansowej

w formie dotacji celowej.
22. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.
23. Interpelacje i zapytania.
24. Wolne wnioski.
25. Sprawy różne.
26. Zamknięcie obrad.

Zwracając się do państwa Radnych, zapytał o uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Rada Miejska w liczbie 14 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższy porządek obrad.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Punkt 3. 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Poprosił  Przewodniczącego Miejskiej  Komisji  Wyborczej  w Przasnyszu pana Grzegorza

Andrejczyk o wręczenie zaświadczenia Miejskiej Komisji Wyborczej w Przasnyszu pani Kry-
stynie Sawickiej o wyborze na Radną Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Pan Grzegorz Andrejczyk– Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej –
Oświadczył, że na podstawie art. 449 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks Wyborczy,

Miejska Komisja Wyborcza w Przasnyszu stwierdza, że w wyborach, które odbyły się w dniu
21 listopada 2021 r. pani Krystyna Sawicka została wybrana Radną Miasta Przasnysz. Następnie
wręczył  pani  Krystynie  Sawickiej  zaświadczenie  o  wyborze  na  Radną,  życząc  mnóstwa
satysfakcji  z  działalności  w  Radzie,  świadomości  odpowiedzialności  jaką  Radna  wzięła  na
siebie reprezentując swoich wyborców i ma nadzieję, że w kolejnych wyborach wyborcy zobacz
w Radnej swojego orędownika i rzecznika, i zostanie wybrana po raz kolejny. 
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Radna Krystyna Sawicka odebrała zaświadczenie o wyborze na Radną z rąk Przewodniczącego
Miejskiej Komisji Wyborczej.

Na sali rozległy się brawa. Zrobiono pamiątkowe zdjęcia.

Punkt 4. 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Poprosił o przystąpienie do punktu "Złożenie ślubowania przez Radną" i wyjaśnił,  że po

odczytaniu  roty,  Radna  wypowiada  słowo  „Ślubuję” i  ślubowanie  może  być  złożone  z
dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”.
Odczytał tekst ślubowania:

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej,
ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie,

mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”

Nowo wybrana Radna pani Krystyna Sawicka wypowiedziała: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”.
Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że przyjął ślubowanie.  
Na sali rozległy się brawa. 

Po ślubowaniu stan Rady - 15 osób.
Obecnych na sesji - 15 Radnych.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Pogratulował nowo wybranej Radnej, życząc jej pomyślności i satysfakcji z pracy dla lokalnej
ojczyzny, zdrowia i wszelkiej pomyślności dla Radnej i jej najbliższych.

Pani Krystyna Sawicka   –   Radna –
Podziękowała za życzenia i skierowała swoją wypowiedź do wszystkich obecnych na sali oraz
mieszkańców Przasnysza oświadczając, że nie sądziła, że weźmie udział w wyborach, długo się
zastanawiała, ale mając dużą rzeszę ludzi, którzy ją wspierali i uważali, że powinna spróbować,
podjęła się tego trudu. Oświadczyła, że jest wielkim zaszczytem dla niej znaleźć się w gronie
Radnych,  ludzi,  którzy  kochają  to  miasto  tak  samo  jak  ona,  którym  są  bliskie  sprawy
mieszkańców, i wszystkimi możliwymi sposobami i środkami chcą zdziałać dla tego miasta i
mieszkańców  jak  najlepiej,  żeby  to  miasto  rozkwitało,  żeby  mieszkańcy  czuli  się  tutaj
bezpiecznie i szczęśliwie. Powiedziała, jak widzi pracę w Radzie Miasta – dla niej to nie jest
uprawianie wielkiej polityki, bo na wielkiej polityce się nie zna za bardzo, ale obserwuje co się
w  polityce  dzieje.  Uważa,  że  na  tym  szczeblu  tej  polityki  powinno  być  jak  najmniej.
Oświadczyła, że nie interesuje ją przynależność partyjna, nie należała i nie należy do żadnej
partii.  Uważa,  że  jako  Radni  powinni  robić  wszystko,  żeby  miasto  kwitło,  i  żeby  spełnili
oczekiwania, jakie pokładają w nich ludzie. Oświadczyła, że jest za polityką, którą prowadzą
włodarze Miasta, ale jeśli nie będzie się w pełni zgadzać co do pewnych działań, to na pewno
pod niczym się nie podpisze. Następnie skierowała słowa do nieobecnego na posiedzeniu pana
Piotra  Jeronima,  życząc  mu  wszelkiego  dobra  na  płaszczyźnie  zawodowej,  jak  również
osobistej.  Zwróciła  się  także  do  Radnych  Rady  Miejskiej  oraz  Burmistrza  i  Zastępcy
Burmistrza,  że liczy na wielką,  solidną,  owocną i  pełną zaufania współpracę z  nimi.  Swoje
słowa skierowała również do mieszkańców Przasnysza i mieszkańców Bogatego, gdzie Radna
pracuje, dziękując im za dobre i budujące wpisy pod jej nazwiskiem, za zaufanie, prosząc o
wsparcie,  pomoc i  życzliwość,  żeby udało  się  jej  nie  zawieść  oczekiwań  mieszkańców.  Na
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koniec skierowała ciepłe słowa do swoich najbliższych oświadczając, że podjęła ten trud dla
nich, i że są jej siłą.

Na sali rozległy się brawa.

Punkt 5. 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał o uwagi do treści protokołu z sesji z dnia 30 listopada 2021 r.

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła protokół bez poprawek.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Punkt 6.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił projekt uchwały w sprawie:

 powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania nad odwołaniem i 
wyborem Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Poinformował,  że  prace  i  skład Komisji  Skrutacyjnej  zostały  omówione i  wyjaśnione  przez
radcę  prawnego  pana  Andrzeja  Dziemaszkiewicza  na  posiedzeniu  Komisji  Stałych  w  dniu
13.12.2021 r.  
Poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Skrutacyjnej.

Zgłoszono następujące kandydatury do Komisji:
pan Sławomir Mariusz Czaplicki – kandydaturę pana Jarosława Jachimowskiego
Radny wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej.

pani Edyta Olak – kandydaturę pani Małgorzaty Bandurskiej
Radna wyraziła zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej.

pani Małgorzata Bandurska – kandydaturę pani Edyty Olak
Radna wyraziła zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej.

pan Bogdan Ćwiek – kandydaturę pana Jarosława Stanisława Włodarczyka
Radny wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Po  wyczerpaniu  zgłoszeń  Radnych  zamknął  listę  składu  Komisji  Skrutacyjnej  do
przeprowadzenia wyborów. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  o  stanowiska  poszczególnych  Komisji  w  sprawie
powołania Komisji Skrutacyjnej.

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunal-
nej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kul-
tury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie.
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Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji  Rozwoju Produkcji,
Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Wymieniając nazwiska kandydatów: radny pan Jarosław Jachimowski, radna pani Edyta Olak,
radna pani Małgorzata Bandurska, radny pan Jarosław Stanisław Włodarczyk, odczytał treść i
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie:

 powołania  Komisji  Skrutacyjnej  dla  przeprowadzenia  głosowania  nad  odwołaniem  i
wyborem Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie podjęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Numer podjętej Uchwały: L/358/2021

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Ogłosił przerwę w obradach w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej.

Przerwa w obradach od godz. ok. 16.35 w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej.

Po przerwie o godz. ok. 16.41 wznowiono obrady:

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał, czy Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się i poprosił Komisję o przedstawienie 
Przewodniczącego Komisji.

Pan Jarosław Jachimowski   –   Radny –
 Poinformował, że Komisja się ukonstytuowała i Przewodniczącym jest Jarosław Jachimowski.

Punkt 7.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił projekt uchwały w sprawie:

 wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Zwrócił się do Radnych o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Zgłoszono następujące kandydatury:
pan Sławomir Mariusz Czaplicki – kandydaturę pana Jana Ćwieka

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał, czy pan Radny Jan Ćwiek wyraża zgodę na kandydowanie?

Radny pan Jan Ćwiek wyraził zgodę na kandydowanie

Pan Arkadiusz Chmielik – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Zwracając się do państwa Radnych powiedział,  że w uznaniu wielu lat pracy dla samorządu
Przasnysza  i  mieszkańców  zgłasza  kandydaturę  pana  Piotra  Kołakowskiego  na
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu. Oświadczył, że na miejsce pana Piotra
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Jeronima jest właściwą osobą właściwa na tą funkcję, bardzo merytoryczną i do tej pory dał się
poznać jako doskonały moderator dyskusji na forum Rady.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał,  czy  pan  Radny  Piotr  Kołakowski  wyraża  zgodę  na  kandydowanie  na
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu?
Radny pan Piotr Kołakowski nie wyraził zgody na kandydowanie

Pan Arkadiusz Chmielik – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Zgłosił kandydaturę pana Roberta Piotra Oleksika

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał,  czy  pan  Radny  Robert  Piotr  Oleksik  wyraża  zgodę  na  kandydowanie  na
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu?

Radny pan Robert Piotr Oleksik nie wyraził zgody na kandydowanie

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Po wyczerpaniu zgłoszeń Radnych zamknął listę kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady
Miejskiej i ogłosił przerwę w obradach w celu przygotowania kart do głosowania przez Komisję
Skrutacyjną.

Przerwa w obradach od godz. ok. 16.48 w celu przygotowania kart do głosowania.

Po przerwie o godz. ok. 16.54 wznowiono obrady:

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie  sposobu
głosowania.

Pan Jarosław Jachimowski –     Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –
Poinformował, że w wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej każdy Radny zostanie
wyczytany w kolejności z listy, otrzyma od Komisji kartę do głosowania, dokonuje wyboru za
parawanem i wrzuca kartę do urny. Następnie przedstawił instrukcję głosowania wyjaśniając, iż
głos  będzie  ważny,  gdy  na  karcie  do  głosowania  zostanie  postawiony  jeden  znak  „X”  w
dowolnej kratce „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się” przy nazwisku kandydata. Podał, że głos
będzie uznany za nieważny, gdy nie postawiono w żadnej kratce znaku „X” lub postawiono
znak „X” w dwóch lub więcej kratkach.
Następnie poinformował, że Komisja podejdzie do urny celem sprawdzenia, czy urna jest pusta i
nie ma w niej kart.

Przystąpiono do głosowania.

Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do obliczania ilości oddanych
głosów na kandydata. Przerwa w obradach od godz. ok. 17.02
Po  przerwie  o  godz.  ok.  17.08  odczytano  protokół  Nr  1/2021  z  głosowania  (załącznik  do
niniejszego protokołu).
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Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o  odczytanie  protokołu  z  wyborów  na
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Pan Jarosław Jachimowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –
Poinformował, że na stan 15 Radnych w głosowaniu uczestniczyło 15 Radnych. Na kandydata
Jana Ćwiek głosów ważnych oddano 14, głosów nieważnych oddano 1.
Kandydat  na  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  otrzymał  w  głosowaniu  tajnym
następującą ilość głosów:

1. Jan Ćwiek - „za” 9, „przeciw” 3, „wstrzymujących się” 2,

Podał,  że  Komisja  Skrutacyjna  stwierdza,  iż  Wiceprzewodniczącym  Rady  Miejskiej  w
Przasnyszu  został wybrany:

- pan Jan Ćwiek.

Na sali rozległy się brawa.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Pogratulował wybranemu Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej panu Janowi Ćwiek.
Wobec dokonania wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej,  odczytał uchwałę w spra-
wie: 

 wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Numer podjętej Uchwały: L/359/2021

Poprosił pana Wiceprzewodniczącego o zajęcie miejsca za stołem prezydialnym.

Na sali rozległy się brawa.

Punkt 8.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił projekt uchwały w sprawie:

 odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Poinformował,  że  w  związku  z  wpłynięciem  wniosku  od  grupy  7  Radnych  należy
przeprowadzić głosowanie nad odwołaniem Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, następnie
ogłosił przerwę w obradach.

Przerwa w obradach od godz. ok. 17.11  w celu przygotowania kart do głosowania.

Po przerwie o godz. ok. 17.20 wznowiono obrady:

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Wznowił  obrady  celem  przeprowadzenia  głosowania  w  sprawie  odwołania
Wiceprzewodniczącego,  następnie  poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o
przypomnienie sposobu głosowania.
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Pan Jarosław Jachimowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –
Poinformował, że odbędzie się głosowanie za odwołaniem Wiceprzewodniczącego, następnie
podał,  że  procedura  głosowania  będzie  przebiegać  w  ten  sam  sposób  jak  w  wyborach  na
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.  Wyjaśnił następnie ważność głosowania: głos będzie
ważny, gdy na karcie do głosowania postawiono znak „X” tylko w jednej kratce „za”, „przeciw”
lub „wstrzymuję się”.  Wyjaśnił,  że głos będzie uznany za nieważny,  gdy nie postawiono w
żadnej kratce znaku „X” obok jednego z wariantów: „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się” lub
postawiono znak „X” w dwóch lub trzech kratkach.

Przystąpiono do głosowania.

Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do obliczania ilości oddanych
głosów na kandydata. Przerwa w obradach od godz. ok. 17.28
Po  przerwie  o  godz.  ok.  17.33  odczytano  protokół  Nr  2/2021  z  głosowania  (załącznik  do
niniejszego protokołu).

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie wyników głosowania w sprawie
odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Pan Jarosław Jachimowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –
Odczytał protokół nr 2/2021 informując, że na stan 15 Radnych w głosowaniu uczestniczyło 15
Radnych.  Za  odwołaniem  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Przasnyszu  pana
Arkadiusza Chmielik  głosów oddano:  „za” 8,  „przeciw” 7,  „wstrzymujących się” 0,  głosów
nieważnych oddano 0.

Poinformował, że Komisja Skrutacyjna stwierdziła, iż Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w
Przasnyszu pan Arkadiusz Chmielik został odwołany.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Podziękował panu Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. Następnie, w związku z wynikami
głosowania, odczytał uchwałę w sprawie: 

 odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Numer podjętej Uchwały: L/360/2021

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Podziękował Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej panu Arkadiuszowi Chmielik za pracę w
prezydium Rady Miejskiej i za wsparcie dla Przewodniczącego Rady Miejskiej osobiście.

Punkt 9.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił projekt uchwały w sprawie:

 wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Przypomniał, że w związku z odwołaniem pana Arkadiusza Chmielik nastąpił wakat, gdyż wg
statutu  przewidzianych  jest  dwóch  Wiceprzewodniczących,  dlatego  zostaną  przeprowadzone
wybory na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  w Przasnyszu celem uzupełnienia  składu
prezydium.
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Zwrócił się do Radnych o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Zgłoszono następujące kandydatury:
pan Wiceprzewodniczący Jan Ćwiek  – kandydaturę pana Sławomira Mariusza Czaplickiego

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał, czy pan Radny Sławomir Mariusz Czaplicki wyraża zgodę na kandydowanie?

Radny pan Sławomir Mariusz Czaplicki wyraził zgodę na kandydowanie

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Po wyczerpaniu zgłoszeń Radnych zamknął listę kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady
Miejskiej i ogłosił przerwę w obradach w celu przygotowania kart do głosowania przez Komisję
Skrutacyjną.

Przerwa w obradach od godz. ok. 17.37 w celu przygotowania kart do głosowania.

Po przerwie o godz. ok. 17.45 wznowiono obrady:

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przekazał głos Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej.

Komisja Skrutacyjna podeszła do urny celem sprawdzenia, czy urna jest pusta i nie ma w niej
kart.

Pan Jarosław Jachimowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –
Poinformował,  że  odbędzie  się  głosowanie  na  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej,
następnie  podał,  że  procedura  głosowania  będzie  przebiegać  w ten  sam sposób jak  w w/w
wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Wyjaśnił następnie instrukcję głosowania:
głos będzie ważny, gdy na karcie do głosowania postawiono jeden znak „X” w dowolnej kratce
„za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się” przy nazwisku kandydata. Podał, że głos będzie uznany za
nieważny, gdy nie postawiono w żadnej kratce znaku „X” lub postawiono znak „X” w dwóch
lub więcej kratkach.

Przystąpiono do głosowania.

Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do obliczania ilości oddanych
głosów na kandydata. Przerwa w obradach od godz. ok. 17.51
Po  przerwie  o  godz.  ok.  17.56  odczytano  protokół  Nr  3/2021  z  głosowania  (załącznik  do
niniejszego protokołu).

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o  odczytanie  protokołu  z  wyborów  na
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Pan Jarosław Jachimowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –
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Odczytał protokół nr 3/2021 informując, że na stan 15 Radnych w głosowaniu uczestniczyło 15
Radnych. Na kandydata Sławomira Mariusza Czaplickiego głosów ważnych oddano 15, głosów
nieważnych oddano 0.
Kandydat  na  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  otrzymał  w  głosowaniu  tajnym
następującą ilość głosów:

1. Sławomir Mariusz Czaplicki - „za” 9, „przeciw” 5, „wstrzymujących się” 1.

Podał,  że  Komisja  Skrutacyjna  stwierdza,  iż  Wiceprzewodniczącym  Rady  Miejskiej  w
Przasnyszu  został wybrany:

- pan Sławomir Mariusz Czaplicki

Na sali rozległy się brawa.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Pogratulował  wybranemu  Wiceprzewodniczącemu  Rady  Miejskiej  panu  Sławomirowi
Mariuszowi Czaplickiemu. Poprosił pana Wiceprzewodniczącego o zajęcie miejsca za stołem
prezydialnym.
Wobec dokonania wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej,  odczytał uchwałę w spra-
wie: 

 wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Numer podjętej Uchwały: L/361/2021

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Pogratulował  ponownie  wybranemu  Wiceprzewodniczącemu  Rady  Miejskiej  panu
Sławomirowi Mariuszowi Czaplickiemu oddając mu głos. 

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Podziękował  za  oddane  głosy  „za”  ,  „przeciw”  i  głosy  tych,  którzy  „się  wstrzymali”,
jednocześnie dziękując za dotychczasową pracę jako Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej,
którego niejako zastępuje, panu Arkadiuszowi Chmielik.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Ponowił prośbę o zajęcie przez Wiceprzewodniczącego miejsca za stołem prezydialnym

Punkt 10.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił projekt uchwały w sprawie:

 odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Przypomniał, że w związku z wpłynięciem wniosku od grupy 7 Radnych należy przeprowadzić
głosowanie nad odwołaniem Przewodniczącego Rady Miejskiej,  następnie ogłosił przerwę w
obradach celem przygotowania kart do głosowania.

Przerwa w obradach od godz. ok. 17.59  w celu przygotowania kart do głosowania.

Po przerwie o godz. ok. 18.06 wznowiono obrady:
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Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Wznowił obrady celem przeprowadzenia głosowania w sprawie odwołania Przewodniczącego
Rady Miejskiej, następnie oddał głos Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej.

Pan Jarosław Jachimowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –
Poinformował,  że  odbędzie  się  głosowanie  za  odwołaniem  Przewodniczącego  oraz
poinformował, że procedura głosowania będzie przebiegać w ten sam sposób jak dotychczas.
Następnie  wyjaśnił  instrukcję  głosowania:  głos  będzie  ważny,  gdy na karcie  do głosowania
postawiono znak „X” tylko w jednej kratce „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się”. Wyjaśnił, że
głos będzie uznany za nieważny, gdy nie postawiono w żadnej kratce znaku „X” obok jednego z
wariantów: „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się” lub postawiono znak „X” w dwóch lub trzech
kratkach.

Komisja Skrutacyjna podeszła do urny celem sprawdzenia, czy urna jest pusta i nie ma w niej
kart.

Przystąpiono do głosowania.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przekazał  prowadzenie  sesji  Wiceprzewodniczącemu  panu  Sławomirowi  Mariuszowi
Czaplickiemu,  w związku z głosowaniem, które dotyczy odwołania Przewodniczącego Rady
Miejskiej.

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Ogłosił przerwę w celu ustalenia wyników głosowania.

Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do obliczania ilości oddanych
głosów na kandydata. Przerwa w obradach od godz. ok. 18.13

Po  przerwie  o  godz.  ok.  18.16  odczytano  protokół  Nr  4/2021  z  głosowania  (załącznik  do
niniejszego protokołu).

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o ogłoszenie wyników głosowania.

Pan Jarosław Jachimowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –
Odczytał  protokół  nr  4/2021  Komisji  Skrutacyjnej  informując,  że  na  stan  15  Radnych  w
głosowaniu uczestniczyło 15 Radnych.
Za  odwołaniem  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Przasnyszu  pana  Wojciecha
Długokęckiego  głosów  oddano:  „za”  8,  „przeciw”  7,  „wstrzymujących  się”  0,  głosów
nieważnych oddano 0.

Poinformował, że Komisja Skrutacyjna stwierdziła,  iż w głosowaniu tajnym Przewodniczący
Rady Miejskiej w Przasnyszu pan Wojciech Długokęcki został odwołany.

Pan Wojciech Długokęcki - Przewodniczący  Rady Miejskiej w Przasnyszu VIII kadencji oddał
insygnia władzy – złożył łańcuch na stół prezydialny.

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
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Podziękował panu Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. Następnie, w związku z wynikami
głosowania, odczytał uchwałę w sprawie: 

 odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Numer podjętej Uchwały: L/362/2021

Następnie skierował podziękowania w imieniu wszystkich do Pana Wojciecha Długokęckiego
za ponad trzyletnie, dobre kierowanie pracami Rady Miejskiej. Powiedział, że obecni mają o
sobie  tylko  dobre  zdanie,  wszyscy  traktują  się  z  szacunkiem i  dziękują  panu Wojciechowi
Długokęckiemu za dotychczasową pracę jako Przewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu. 

Punkt 11.

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił projekt uchwały w sprawie:

 wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Zwrócił się do Radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Zgłoszono następujące kandydatury:
pani Edyta Olak  – kandydaturę pani Krystyny Sawickiej

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał, czy Radna Krystyna Sawicka wyraża zgodę na kandydowanie?

Radna pani Krystyna Sawicka wyraziła zgodę na kandydowanie

Pani Edyta Olak – Radna –
Przedstawiła uzasadnienie powyższej kandydatury. Poinformowała obecnych, że pani Krystyna
Sawicka jest przasnyszanką, z wykształcenia nauczycielka i logopeda, pracuje w zawodzie 39
rok. Wychowała kilka pokoleń uczniów, ciesząc się autorytetem wśród uczniów, nauczycieli i
rodziców.  W latach  1982 – 1984 nauczycielka  w Szkole  Podstawowej w Małowidzu,  od 1
września  1984r.  nieprzerwanie  pracuje  w  Szkole  Podstawowej  im.  Marszałka  Józefa
Piłsudskiego w Bogatem. Od ponad 20 lat  społeczny zastępca Dyrektora szkoły, od 2010 r.
logopeda w Ośrodku dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnej przy MOPS w Przasnyszu oraz w
oddziale rehabilitacji  w SPZZOZ w Przasnyszu. Studia magisterskie na kierunku pedagogika
ukończyła  w  1989  r.  w  Wyższej  Szkole  Rolniczo-Pedagogicznej  w  Siedlcach  (obecnie
Akademia Podlaska). W 1998 r. ukończyła studia podyplomowe z zakresu terapii pedagogicznej
w Wyższej Szkole Pedagogicznej w Olsztynie. W 2010 r. studia podyplomowe z logopedii w
Akademii Humanistycznej im. A. Gieysztora w Pułtusku. Zdobyła tam I i II stopień specjalizacji
zawodowej. W czasie wolnym od pracy udziela się w amatorskim teatrze „Trzech Pokoleń”.
Prywatnie żona, matka dwóch synów i babcia trzech wnuków. Pani Krystyna Sawicka potrafi
współdziałać w zespole i rozwiązywać problemy w sposób konstruktywny. Korzysta z różnych
źródeł  informacji,  sprawnie  posługuje  się  nowoczesnymi  środkami  komunikacji.  Ma  jasno
wyznaczone cele oraz priorytety swoich działań. Jest człowiekiem o wyjątkowej osobowości,
życzliwym, posiadającym wysoką kulturę osobistą, a także umiejętność kierowania zespołem.
Jest  też  pierwszą  kobietą,  która  może  pełnić  taką  funkcję.  Posiada  cechy  charakteru,  które
pozwolą na podejmowanie decyzji przez Radę Miejską, a także świeże spojrzenie na jej sprawy.

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
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Podziękował za uzasadnienie i zapytał, czy są inne kandydatury. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Po  wyczerpaniu  zgłoszeń  Radnych  zamknął  listę  kandydatów  na  Przewodniczącego  Rady
Miejskiej i ogłosił przerwę w obradach w celu przygotowania kart do głosowania przez Komisję
Skrutacyjną.

Przerwa w obradach od godz. ok. 18.22 w celu przygotowania kart do głosowania.

Po przerwie o godz. ok. 18.30 wznowiono obrady:

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Przekazał głos Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej.

Komisja Skrutacyjna podeszła do urny celem sprawdzenia, czy urna jest pusta i nie ma w niej
kart.

Pan Jarosław Jachimowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –
Poinformował,  że  odbędzie  się  głosowanie  na  Przewodniczącego  Rady Miejskiej,  następnie
przedstawił sposób głosowania. Wyjaśnił następnie instrukcję głosowania: głos będzie ważny,
gdy na karcie do głosowania postawiono znak „X” tylko w jednej kratce: „za”, „przeciw” lub
„wstrzymuję się”.  Podał,  że głos będzie uznany za nieważny, gdy nie postawiono w żadnej
kratce  znaku  „X”  obok  jednego  z  wariantów:  „za”,  „przeciw”  lub  „wstrzymuję  się”  lub
postawiono znak „X” w dwóch lub trzech kratkach.

Przystąpiono do głosowania.

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Poinformował o zakończeniu głosowania na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu i
ogłosił przerwę w celu ustalenia wyników głosowania.

Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do obliczania ilości oddanych
głosów na kandydata. Przerwa w obradach od godz. ok. 18.37
Po  przerwie  o  godz.  ok.  18.40  odczytano  protokół  Nr  5/2021  z  głosowania  (załącznik  do
niniejszego protokołu).

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Ogłosił  gotowość  Komisji  Skrutacyjnej  do  przedstawienia  wyników  głosowania  w  sprawie
wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Pan Jarosław Jachimowski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –
Odczytał  protokół  nr  5/2021  Komisji  Skrutacyjnej  informując,  że  na  stan  15  Radnych  w
głosowaniu  uczestniczyło  15  Radnych.  Głosów  ważnych  oddano  15,  głosów  nieważnych
oddano 0. Kandydatka na Przewodniczącego Rady Miejskiej otrzymała w głosowaniu tajnym
następującą ilość głosów:

1. Krystyna Sawicka - „za” 9, „przeciw” 6, „wstrzymujących się” 0.
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Podał,  że  Komisja  Skrutacyjna  stwierdza,  iż  w  głosowaniu  tajnym  Przewodniczącą  Rady
Miejskiej w Przasnyszu  została wybrana:

- pani Krystyna Sawicka

Na sali rozległy się brawa.

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Wobec ogłoszenia wyników odczytał uchwałę w sprawie: 

 wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Numer podjętej Uchwały: L/363/2021

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pogratulował wybranej Przewodniczącej Rady
Miejskiej pani Krystynie Sawickiej i poprosił panią Przewodniczącą o zajęcie miejsca za stołem
prezydialnym.

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Przasnyszu VIII kadencji  objęła insygnia władzy – założyła
łańcuch.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Podziękowała za wszystkie oddane głosy „za” i „przeciw”, oświadczyła, że postara się sprostać
wymaganiom i oczekiwaniom tych Radnych, którzy na nią nie głosowali. Myśli, że współpraca
ułoży się z nimi jak najlepiej. Liczy, że wszyscy Radni zapiszą się w historii tego miasta jako
Rada  „o  ludzkiej  twarzy”.  Następnie  zwróciła  się  bezpośrednio  do  ustępującego
Przewodniczącego Rady Miasta pana Wojciecha Długokęckiego prosząc o to, by nie traktował
tej zmiany personalnie w stosunku do swojej osoby, bo Przewodnicząca nie miała parcia na tą
funkcję. Wskazała, że wszystko co zrobił dotychczas ustępujący Przewodniczący pan Wojciech
Długokęcki,  zrobił  to  w  jak  najlepszej  wierze  dla  tego  Miasta  i  dla  mieszkańców.  Nowo
wybrana Przewodnicząca oświadczyła, że liczy na wsparcie i pomoc ze strony pana Wojciecha
Długokęckiego, gdyż ma on dużą wiedzę w tej materii oraz liczy na dobre stosunki. Życzyła mu
wszystkiego najlepszego dla niego i jego rodziny.

Punkt 12.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:

 Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  II/5/2018  Rady  Miejskiej  w
Przasnyszu  z  dnia  29  listopada  2018  r.  w  sprawie  powołania  i  ustalenia  składu
osobowego  stałej  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Przasnyszu  –  Komisji  Gospodarki
Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Poinformował, że w tej uchwale prezydium Rady Miejskiej w Przasnyszu powinno zabrać głos,
natomiast chodzi o uzupełnienie składu osobowego Komisji Stałej. 

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Zwróciła się do Radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Zgłoszono następujące kandydatury:
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pan Sławomir Mariusz Czaplicki  – kandydaturę pana Jarosława Jachimowskiego
pan Arkadiusz Chmielik – kandydaturę pana Wojciecha Długokęckiego
Innych kandydatur nie zgłoszono.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Po wyczerpaniu zgłoszeń Radnych do stałej Komisji Rady Miejskiej w Przasnyszu – Komisji
Gospodarki  Komunalnej,  Finansów  i  Porządku  Publicznego,  zamknęła  listę  kandydatów.
Następnie zapytała, czy kandydaci wyrażają zgodę na kandydowanie?

Radny pan Jarosław Jachimowski wyraził  zgodę na kandydowanie do Komisji  Gospodarki
Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego
Radny pan Wojciech  Długokęcki  wyraził  zgodę na kandydowanie  do  Komisji  Gospodarki
Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Poprosiła  o  głosowanie  w  sprawie  uzupełnienia  składu  Komisji  Gospodarki  Komunalnej,
Finansów i Porządku Publicznego o Radnego Jarosława Jachimowskiego.

Radni  w  wyniku  głosowania:  14  głosów  za,  1  głos  wstrzymujący  się przyjęli  przedmiot
głosowania.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Poprosiła  o  głosowanie  w  sprawie  uzupełnienia  składu  Komisji  Gospodarki  Komunalnej,
Finansów i Porządku Publicznego o Radnego Wojciecha Długokęckiego.

Radni  w  wyniku  głosowania:  14  głosów  za,  1  głos  wstrzymujący  się przyjęli  przedmiot
głosowania.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
odczytała treść i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie:

 Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  II/5/2018  Rady  Miejskiej  w
Przasnyszu  z  dnia  29  listopada  2018  r.  w  sprawie  powołania  i  ustalenia  składu
osobowego  stałej  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Przasnyszu  –  Komisji  Gospodarki
Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego.

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Numer podjętej Uchwały: L/364/2021

Punkt 13.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:
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 Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  II/8/2018  Rady  Miejskiej  w
Przasnyszu  z  dnia  29  listopada  2018  r.  w  sprawie  powołania  i  ustalenia  składu
osobowego stałej Komisji Rady Miejskiej w Przasnyszu – Komisji Rewizyjnej.

Zwróciła się do Radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Zgłoszono następujące kandydatury:

pani Edyta Olak - kandydaturę pani Małgorzaty Bandurskiej
Radna wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej

pani Małgorzata Bandurska - kandydaturę pani Edyty Olak
Radna wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Poprosiła o głosowanie w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej o Radną Małgorzatę
Bandurską.

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła przedmiot głosowania.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Poprosiła o głosowanie w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej o Radną Edytę Olak.

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła przedmiot głosowania.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
odczytała treść i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie:

 Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  II/8/2018  Rady  Miejskiej  w
Przasnyszu  z  dnia  29  listopada  2018  r.  w  sprawie  powołania  i  ustalenia  składu
osobowego stałej Komisji Rady Miejskiej w Przasnyszu – Komisji Rewizyjnej.

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Numer podjętej Uchwały: L/365/2021

Punkt 14.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Przasnysza na lata 2021-2032.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
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Poinformował,  że podczas  posiedzenia Komisji  Stałych w dniu 13.12.2021 r.  pani Skarbnik
Iwona  Domańska  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  Miasta  Przasnysza  na  lata  2021-2032.,  jak  również  w sprawie  zmiany  uchwały
budżetowej Miasta Przasnysza na 2021 rok, w której żadnych większych zmian nie ma.

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję na temat powyższego projektu uchwały.

Mieszkanka – Przedstawicielka osiedla „Północ” – 
Zwróciła  się  do Radnych o uwzględnienie  w najbliższej  przyszłości  budowy ul.  Miodowej,
ponieważ mieszkańcy osiedla „Północ” mają problem z systemem komunikacji na tym osiedlu.
Mieszkanka poinformowała, że pismo w tej sprawie wpłynęło do Burmistrza 2 lata temu. 

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odniósł  się  do  wypowiedzi  Przedstawicielki  osiedla  „Północ”  informując,  że  na  ostatnim
posiedzeniu  Komisji  Stałych  został  poruszony  temat  w  sprawie  pisma,  które  wpłynęło  do
Urzędu od wielu mieszkańców osiedla „Północ”, dotyczącego inwestycji budowy ul. Miodowej.
Powiedział, że władze widzą potrzebę tej inwestycji, traktują ją jako zasadną, w związku z czym
trwają prace nad przygotowaniem dokumentacji technicznej ul. Miodowej. Myśli, że w ciągu
najbliższych  latach  Miasto  podejmie  się  tej  inwestycji,  natomiast  nie  będzie  to  rok  2022.
Wymaga to skończenia dokumentacji technicznej i dalszego rozwoju nie tylko osiedla „Północ”,
ale także w ramach zrównoważonego rozwoju miasta pozostałej części ulic.

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny – 
Odniósł się do pisma odnośnie inwestycji ulic, które mieszkańcy złożyli w Urzędzie Miasta w
dniu 10.12.2021 r., a Radnym to pismo nie zostało dostarczone na posiedzenie Komisji Stałych.
Wskazał, że budowa ul. Miodowej była w budżecie uchwalonym w roku ubiegłym, a w tym
budżecie  będzie  zdjęta.  Zapytał,  jak  będzie  opracowany  projekt,  jeśli  zdejmowana  jest  w
programie ta ulica? Poruszył sprawę braku asfaltu na 60 metrach ul. Kalinowej, łączącej dwie
ulice. 

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Poinformował,  że  w  odpowiednim  momencie  ustosunkuje  się  do  słów  Radnego  Jarosława
Włodarczyka.

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Wskazał, że sprawa dotycząca ul. Miodowej jest technicznie do wyjaśnienia.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o stanowiska poszczególnych Komisji..

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kul-
tury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie.
Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunal-
nej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji  Rozwoju Produkcji,
Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Odczytała treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Przasnysza na lata 2021-2032.
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Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Numer podjętej Uchwały: L/366/2021

Punkt 15.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:

 zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2021 rok.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Poinformował,  że  na  ostatnim  posiedzeniu  Komisji  Stałych  pani  Skarbnik  omówiła  projekt
uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Miasta  Przasnysza  na  2021  rok,  w  której
żadnych większych zmian nie ma.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o stanowiska poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kul-
tury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie.
Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunal-
nej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji  Rozwoju Produkcji,
Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Odczytała treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2021 rok.

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Numer podjętej Uchwały: L/367/2021

Punkt 16.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:

 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i wprowadzenia zwolnień od
tego podatku.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Wskazał,  że na ostatnim posiedzeniu Komisji  Stałych uzasadniał,  dlaczego rekomendowałby
przyjęcie tej uchwały.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o stanowiska poszczególnych Komisji.
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Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kul-
tury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie.
Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunal-
nej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji  Rozwoju Produkcji,
Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Odczytała treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i wprowadzenia zwolnień od
tego podatku.

Rada Miejska w wyniku głosowania: 12 głosów za, 2 głosy przeciw, 1 głos wstrzymujący przy-
jęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Numer podjętej Uchwały: L/368/2021

Punkt 17.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:

 Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 
rok.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Powiedział,  że  punkt  17  i  18  porządku  obrad  omówi  zbieżnie,  gdyż  Miejska  Komisja
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  współdziała  z  Miejska  Komisja  Rozwiązywania
Problemów  Narkomanii.  Wyjaśnił  zastrzeżenie  pana  Przewodniczącego  co  do  zapisów  w
projekcie uchwały MPPiRPA na 2022 r., które pojawiło się na posiedzeniu Komisji Stałych

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o stanowiska poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kul-
tury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie.
Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunal-
nej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji  Rozwoju Produkcji,
Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Odczytała treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 
rok.

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114
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Numer podjętej Uchwały: L/369/2021

Punkt 18.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:

 Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o stanowiska poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kul-
tury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie.
Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunal-
nej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji  Rozwoju Produkcji,
Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Odczytała treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Numer podjętej Uchwały: L/370/2021

Punkt 19.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:

 Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Przasnysza na lata 2022 – 2032.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Podał uzasadnienie do punktów 19 i  20 porządku obrad wskazując,  że zgadza się z częścią
Radnych co do tego, że budżet ma mankamenty.  Podkreślił  jednocześnie,  że ten budżet jest
bardzo  ambitny  i  historyczny,  bo  Miasto  przechodzi  do  realnej  realizacji  inwestycji,  które
dotychczas były w sferze marzeń, a które od dłuższego czasu pojawiały się w tym budżecie tj.
przebudowa ul. Zawodzie; wymiana źródeł ciepła w budynkach socjalnych przy ul. Zawodzie;
rozbudowa  ul.  Świerczewo;  montaż  instalacji  odnawialnych  źródeł  energii;  wymianę
oświetlenia  ulicznego na oświetlenie  ledowe w całym mieście;  realizacja  ścieżki  przy rzece
Węgierce  i  modernizacja  obiektu  tzw.  Wembley  przy  ul.  Orlika  oraz  przebudowy MDK w
Przasnyszu. Oświadczył, że Urząd zrobi wszystko, żeby pozyskać dofinansowanie i zrealizować
w 2022 r. przebudowę ulic na osiedlach: Błonie, Starzyńskiego i remont ul. Pięknej, remont
Stadionu Miejskiego oraz budowę dwóch boisk przy Szkole Podstawowej Nr 1 i 3. Wyraził chęć
przekazania dotacji dla Powiatu Przasnyskiego na realizację inwestycji, o których była mowa na
posiedzeniu  Komisji  stałych,  licząc  jednocześnie  na dotacje  z  Powiatu  na budowę pomnika
Powieszonych,  czy  na  budowę  parkingu  przy  ul.  Joselewicza  i  kilku  innych  inwestycji.
Poinformował, że Miasto zabezpiecza dotację na wymianę źródeł ciepła w kwocie 200 tys. zł,
która w ciągu roku może ulec zmianie, w zależności od ilości zgłoszeń. Podkreślił, że ten budżet
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jest ważny i historyczny, natomiast wymaga od władz i pracowników Urzędu Miasta, ale też od
Radnych  odważnych  decyzji  i  realizacji  tego  co  założyli.  Stwierdził,  że  problem  z
mieszkańcami  wyjaśnił  i  nie  będzie się do tego odnosił.  Wspomniał  o Autopoprawce,  która
pojawiła się i została omówiona na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 13.12.2021 r.          

Pan Arkadiusz Chmielik – Radny –
Odniósł się do wypowiedzi Burmistrza i potwierdził,  że budżet jest bardzo ambitny, zwrócił
uwagę na zwiększenie się wydatków majątkowych co cieszy, i życzy wszystkim mieszkańcom
Przasnysza by ten plan został zrealizowany w 100 %. Odniósł się do mankamentów, które są w
budżecie, o czym była rozmowa na posiedzeniu Komisji Stałych tj. dług większy niż 30 mln zł,
obligacje historyczna wysokość 7,5 mln zł oraz rekordowo niski budżet minus 8 mln zł oraz do-
chodzi kwestia MDK – 10 mln zł sfinansowana ze środków własnych. Odniósł się też do wy-
miany źródeł ciepła tj. czy sprawdzi się program „Przasnysz wolny od dymu” i będzie można
zwiększyć środki z 200 ty. zł do wyższej kwoty. Liczy na realizację inwestycji budowy boisk
przy Szkołach Podstawowych nr 1 i 3 

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny – 
Odniósł się do sprawy dotyczącej składania propozycji  do budżetu oraz pisma mieszkańców
osiedla „Północ”, które przedstawił Radnym o co mieszkańcy prosili m.in. o naprawienie kilku
odcinków ulic tj.: Kalinowej, Azaliowej i Malinowej oraz o ul. Miodową. Powiedział, że Bur-
mistrz dopiero w grudniu poinformował Radnych o nie zrealizowaniu opracowania projektu, na
budowę  ul. Miodowej, ze środków budżetu na tamten rok, którego opracowanie wskazali Radni
przy uchwalaniu tamtego budżetu,  ponieważ było za mało środków i nie opracowano w/w pro-
jektu, a inwestycja ul. Miodowej została wyrzucona z budżetu. Wspomniał, że Miasto może po-
zyskać na tą inwestycję dofinansowanie z Programu Regionalnego Mazowsza na lata 2021 –
2027. Wskazał, że jakby Miasto miało projekt techniczny ul. Miodowej to mogłoby pozyskać
środki zewnętrzne na budowę tej ulicy, a w tym budżecie projekt ul. Miodowej jest wyrzucony i
tegoroczny budżet nie został zrealizowany. Poruszył temat MDKu i niewykorzystania dotacji na
wymianę dachu na tym obiekcie, wspominając o braku przeciwwskazań w tej materii, a także
historycznego zadłużenia Miasta i wypuszczenia obligacji na 7,5 mln zł.
 
Ok. godz. 19.29 salę obrad opuściła Radna pani Małgorzata Żbikowska.
Stan Rady: 14 Radnych.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odniósł się do wypowiedzi Radnego Jarosława Włodarczyka, wskazując na to, że Radny na ko-
lejnej sesji grudniowej jest rozemocjonowany. Podkreślił, że interes 15 Radnych trzeba brać pod
uwagę, ich prośby i oczekiwania mieszkańców, które do nich kierują. Powtórzył także słowa z
posiedzenia Komisji, że osiedle „Północ” w ciągu ostatnich 3 lat jest najbardziej dowartościo-
wanym osiedlem, gdzie powstało mnóstwo inwestycji.

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny – 
Odniósł się do wypowiedzi Burmistrza, dotyczącej ilości inwestycji zrealizowanych na osiedlu
„Północ”.

Pan Wojciech Długokęcki – Radny –
Zapytał pani Iwony Domańskiej odnośnie zapisu w uchwale dotyczącego deficytu budżetowego
Miasta, czy kwota 8 mln zł jest aktualna? Wskazał, że zabrakło zapisu dotyczącego partycypacji
w kosztach budowy basenów odkrytych.
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Pani Iwona Domańska – Skarbnik – 
Udzieliła odpowiedzi panu Wojciechowi w kwestii autopoprawki i aktualnego deficytu budżeto-
wego, który wynosi 8,6 mln zł.

Pan Arkadiusz Chmielik – Radny –
Odniósł się do wypowiedzi Radnego Jarosława Włodarczyka wskazując, że w wielu poruszo-
nych przez niego punktach za zasadne, aby Miasto przystąpiło do położenia asfaltu na małych
fragmentach na osiedlu „Północ”. Znacząco poprawiłoby to system komunikacji na tym osiedlu.
Potwierdził słowa Burmistrza, że dużo inwestycji zostało zrealizowanych i to należy pochwalić.
Nawiązał także do pana Piotra Kołakowskiego, który często optował za stworzeniem rankingu,
opartego o jasne kryteria, ulic i potrzeb remontu i budowy w mieście. Rada Miejska mogłaby
opierać się na obiektywnych kryteriach, żeby problem potraktować całościowo jako cała Rada
jeśli chodzi o komunikację, asfalt, drogi, a nie wychodząc z założenia, który Radny z jakiego
okręgu startuje i tam zabiega. 

Pan Piotr Kołakowski – Radny –
Odniósł się do zaplanowanego budżetu na 2022 r. wskazując, że jeśli ten budżet w dużej części
się powiedzie, to zrealizowane inwestycje, które wzmacniają siłę miasta w powiecie, a nawet re-
gionalnym spojrzeniu na miasto. Silny MDK to również możliwość rozwoju miasta, a ul. Zawo-
dzie i Świerczewo, które wizytówką miasta nie jest, i nie służy mieszkańcom w żaden sposób, to
jest nasze lepsze życie. Stwierdził,  że osiedle „Północ” wymaga konkretnych rozwiązań, po-
trzebny jest kompleksowy projekt ulic, być może z finansowaniem wieloletnim, któryby utwo-
rzył nowoczesne połączenia, które nie będą podlegały reklamacjom (np. wody opadowe). Łata-
nie kawałków ulic spowoduje ich ciągłe remontowanie.

 Pan Łukasz Chrostowski -  Burmistrz - 
Odniósł się do formy wypowiedzi Radnych pana Kołakowskiego, pana Chmielik i pana Włodar-
czyka wskazując, że forma wypowiedzi pana Kołakowskiego i pana Chmielik mu odpowiada i
przekonuje. Chciałby, aby rozmowy prowadzone były na argumenty, ale nie wykrzykując swo-
ich oczekiwań.   

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny – 
Odniósł się do wypowiedzi Burmistrza oświadczając, że nie krzyczy tylko przedstawia argu-
menty za tym, żeby inwestycje realizować. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o stanowiska poszczególnych Komisji.

W imieniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Radna Małgorzata Bandur-
ska przedstawiła pozytywną opinię Komisji w powyższej sprawie.
Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunal-
nej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji  Rozwoju Produkcji,
Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Poprosiła Radnych o przegłosowanie autopoprawki nr 1 zgłoszonej przez Burmistrza w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2032

Rada Miejska w wyniku głosowania: 13 głosów za, 1 głos wstrzymujący  przyjęła powyższą
autopoprawkę.
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wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Odczytała treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Przasnysza na lata 2022 – 2032.

Rada Miejska w wyniku głosowania: 13 głosów za, 1 głos wstrzymujący  przyjęła powyższą
uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Numer podjętej Uchwały: L/371/2021

Punkt 20.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:

 uchwalenia uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2022 rok.

Poprosiła  Radnych  o  przegłosowanie  autopoprawki  nr  1  zgłoszonej  przez  Burmistrza  do
uchwały sprawie uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2022 rok.

Rada Miejska w liczbie 14 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższą autopoprawkę.

Ok. godz. 19.56 Radny Sławomir Czaplicki opuścił salę obrad.
Stan Rady: 13 Radnych.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Odczytała treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 uchwalenia uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2022 rok.

Następnie  odczytała  uchwałę  nr  3c/253/2021  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby
obrachunkowej  w  Warszawie  z  dnia  10  grudnia  2021  r.  w  sprawie  wydania  opinii  o
przedłożonym przez Burmistrza Przasnysza projekcie  uchwały budżetowej na 2022 rok oraz
możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w tym projekcie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o stanowiska poszczególnych Komisji

W imieniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Radna Małgorzata Bandur-
ska przedstawiła pozytywną opinię Komisji w powyższej sprawie.
Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunal-
nej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji  Rozwoju Produkcji,
Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.

Ok. godz. 20.02 Radny Sławomir Czaplicki powrócił na salę obrad.
Stan Rady: 14 Radnych.
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Rada Miejska w wyniku głosowania: 13 głosów za, 1 głos wstrzymujący  przyjęła powyższą
uchwałę.
wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Numer podjętej Uchwały: L/372/2021

Punkt 21.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie:

 udzielenia Powiatowi Przasnyskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej.

Pan Łukasz Chrostowski -  Burmistrz - 
Poinformował,  że na ostatnim posiedzeniu Komisji  Stałych omówiono konieczność i  kwoty,
które Miasto chce zaproponować Powiatowi przasnyskiemu na utrzymywanie połączeń związa-
nych z komunikacją między miastami. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o stanowiska poszczególnych Komisji.

W imieniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Radna Małgorzata Bandur-
ska przedstawiła pozytywną opinię Komisji w powyższej sprawie.
Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunal-
nej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji  Rozwoju Produkcji,
Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Odczytała treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 udzielenia Powiatowi Przasnyskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej.

Rada Miejska w liczbie 14 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/114

Numer podjętej Uchwały: L/373/2021

Punkt 22.

Pan Łukasz Chrostowski -  Burmistrz - 
Przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 30.11.2021 r. do 13.12.2021 r.

treść sprawozdania:
http://przasnysz.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2022_02/BIPF5D6EF493D15C7Z/sprawozdanie-
grudzien_pierwsza_polowa.pdf

Punkt 23.
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Interpelacje i zapytania – brak.

Punkt 24.

Wolne wnioski – brak.

Punkt 25.

Pan Arkadiusz Chmielik – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Zwrócił uwagę na śliskie chodniki w mieście. Zapytał czy coś było robione w tej sprawie? 

Pan Łukasz Chrostowski -  Burmistrz - 
Udzielił  odpowiedzi  zapewniając,  że  pracownicy  reagują  na  zgłoszenia  i  momentalnie
MZGKiM jest  informowany  o  tych  miejscach  i  posypuje  piaskiem czy  zaczyna  reagować.
Zapewnił,  że  zwróci  uwagę  MZGKiM  że  musi  większy  monitoring  miejskich  chodników
stosować.

Pan Piotr Kołakowski – Radny –
Poinformował, że na początku roku mieszkańcy ul. M. Curie-Skłodowskiej, z jego osobistym
udziałem,  zbierali  podpisy  dotyczące  budowy  monitoringu  na  tejże  ulicy.  Wspomniał  o
rozmowach z panem Wilkowskim w tej sprawie, które zakończyły się kompromisem, by na tej
ulicy był położony monitoring. Mieszkańcy otrzymali pismo, że w trzecim kwartale monitoring
ma zostać położony. Mieszkańcy pytają o to, czy ta inwestycja jest zagrożona, gdyż nie dostali
żadnego pisma. Radny skierował prośbę do Burmistrza o poinformowanie mieszkańców jak on
widzi tą kwestię.
Zwrócił także uwagę na dostępność boisk przy szkołach i ścianki wspinaczkowej przy „dwójce”
dla młodzieży po godzinach funkcjonowania szkoły.

 Pan Łukasz Chrostowski -  Burmistrz - 
Odpowiedział na pytania dotyczące monitoringu i dostępu do obiektów sportowych w szkołach.
Miasto  zrealizowało  dotację  otrzymaną  z  Powiatu  przasnyskiego  i  zakupiło  za  50  tys.
monitoring do monitorowania ulic wyjazdowych z naszego miasta, zwiększając bezpieczeństwo
w kwestii kradzieży. Wspomniał o złożonym przez Radnego Piotra Kołakowskiego wniosku na
pełny monitoring Szkoły Podstawowej nr 2, bo jako jedyna nie ma monitoringu.
Wspomniał o boiskach 3x3 i jest przekonany, że te boiska będą ogólnodostępne dla wszystkich
mieszkańców.

Pan Sławomir Czaplicki   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał  o  termin,  stan,  wymianę  oświetlenia  w  mieście  na  ledowe,  kiedy  się  ten  proces
rozpocznie i zakończy, jak wygląda sprawa wymiany lamp ze słupami na ul. Bukowej. 

Pan Łukasz Chrostowski -  Burmistrz - 
Odpowiedział  na  pytania  dotyczące  wymiany  oświetlenia  na  terenie  całego  miasta.
Poinformował  o  unieważnieniu  przetargu,  który  był  ogłoszony  z  Rządowego  Funduszu
Inwestycji Lokalnych na 1 mln zł, które Miasto pozyskało. Realizacja tej inwestycji nastąpi w
2022 r. Kolejny przetarg, na który Miasto otrzymało z Polskiego Ładu tj. odnawialne źródła
energii,  będzie  wypuszczony  w  następnym  tygodniu  i  drugi  etap  wymiany  oświetlenia,  w
którym uwzględniona jest ul. Bukowa.

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny – 
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Przypomniał, że 3 miesiące temu zgłosił Burmistrzowi problem wzniesienia na moście przy  
ul. B. Kryszkiewicza, które miało być zgłoszone do realizacji i nadal jest niezrealizowane. 

Pan Łukasz Chrostowski -  Burmistrz - 
Odpowiedział na pytanie dotyczące wspomnianego zgłoszenia.

Pan Robert Oleksik – Radny –
Zgłosił problem dużych prędkości, jakie uzyskują kierowcy na ul. Warszawskiej.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Odniosła  się  do  wypowiedzi  Radnego  Roberta  Oleksika  stwierdzając,  że  nasuwa  się  jeden
wniosek,  że  jest  bardzo  przykre,  że  wszystko  trzeba  monitorować,  żeby  być  człowiekiem.
Następnie złożyła wszystkim obecnym i ich rodzinom świąteczne i noworoczne życzenia. 

Punkt 26.

Pani Krystyna Sawicka – Przewodnicząca Rady Miejskiej –
Wobec wyczerpania porządku obrad, zamknęła L sesję Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej o godz. 20.18 zamknęła
obrady L sesji Rady Miejskiej w Przasnyszu.

nagranie obrad: 
I cz.    https://www.youtube.com/watch?v=hY0S4Hd42gE 
II cz.   https://www.youtube.com/watch?v=DO3mLmM-1Qw

Protokołowała:                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej

Magdalena Jasińska    /-/ mgr inż. Wojciech Długokęcki

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej

          /-/ mgr Sławomir Mariusz Czaplicki

Przewodnicząca Rady Miejskiej

     /-/  mgr Krystyna Sawicka
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